
 

 
 
 
Wednesday, February 12, 2025  
 
 
Subject:  Inclement Weather – Cancellation of Classes, Cancellation of Daycare Services in 

Region 7 
 
 
Dear Parents / Guardians:  
 
Due to the inclement weather that is projected for tomorrow, the decision has been made to cancel all 
classes and daycare services in schools and adult centres in Region 7 tomorrow, Thursday, February 13. 
 
Schools and Centres in Region 7: 
Buckingham, Chelsea, Dr. S. E. McDowell, Dr. Wilbert Keon, Eardley, Greater Gatineau, Lord Aylmer, 
Maniwaki Woodland, Namur, Onslow, Pierre Elliott Trudeau, Poltimore, Queen Elizabeth, St-John's, 
South Hull, Wakefield, Symmes-D'Arcy McGee, Hadley-Philemon Wright, Pontiac High, St-Michael’s, 
Hull Adult Education Centre, Maniwaki Adult Education and Vocational Training Centre, Pontiac 
Continuing Education Centre, Western Quebec Career Centre 
 
Transportation, classes and daycare services for schools and centres in Region 8 remain open as per 
usual. These include G. Theberge School, Noranda School, Golden Valley School, Anishnabe Adult 
Education Centre and Val d’Or Continuing Education Centre.  
 
The PD Day planned for April 4 will become a regular school day. 
 
Transportation, classes and daycare services will resume on Friday, February 14 unless a decision is 
made otherwise.  We will continue to monitor the situation and keep you informed.     
 
Respectfully,  
 
 

 
George Singfield 
Director General 
 



 

 
 
 
Mercredi 12 février 2025 
 
 
Objet :  Annulation des cours et des services de garde pour demain 
 
 
Chers parents / tuteurs : 
 
En raison de la tempête prévue pour demain, il a été décidé d'annuler tous les cours et services de 
garde dans les écoles et les centres pour adultes de la région 7 demain, jeudi 13 février. 
 
Écoles et centres de la région 7 : 
Buckingham, Chelsea, Dr. S. E. McDowell, Dr. Wilbert Keon, Eardley, Greater Gatineau, Lord Aylmer, 
Maniwaki Woodland, Namur, Onslow, Pierre Elliott Trudeau, Poltimore, Queen Elizabeth, St-John's, 
South Hull, Wakefield, Symmes-D'Arcy McGee, Hadley-Philemon Wright, Pontiac High, St-Michael's, 
Centre d'éducation des adultes de Hull, Centre d'éducation des adultes et de formation professionnelle 
de Maniwaki, Centre de formation continue de Pontiac, Centre des carrières de Western Québec. 
 
Les services de transport, de classe et de garderie pour les écoles et les centres de la région 8 restent 
ouverts comme d'habitude. Il s'agit notamment de l'école G. Théberge, de l'école Noranda, de l'école 
Golden Valley, du Centre d'éducation aux adultes Anishnabe et du Centre de formation continue de Val 
d'Or. 
 
La journée pédagogique prévue le 4 avril deviendra une journée scolaire normale. 
 
Le transport, les cours et les services de garde reprendront le vendredi 14 février, à moins qu'une 
décision contraire ne soit prise. Nous continuerons de surveiller la situation et de vous tenir informés.  
 
Cordialement, 
 
 

 

 

George Singfield 
Directeur général 


